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Jaarverslag wijkraad Brakkenstein 2016. 
   

Samenstelling wijkraad. 

Samenstelling en werkwijze van de wijkraad. 

De wijkraad is een groep bewoners van de wijk Brakkenstein die de algemene belangen behartigt van 

de bewoners van Brakkenstein. De wijkraad is een onafhankelijke vereniging. Ieder lid is deelnemer 

van de wijkraad op persoonlijke titel. Samenstelling: Hermine Groenendaal voorzitter, Leo Meerts 

vice- voorzitter,  Willem Kienhuis secretaris, Ine Bergervoet penningmeester, en de leden Annelies de 

Wildt, Stefan Daamen, Marc Koster, (slapend vanaf 2015?) Toon Pelkmans, Rob van Westrienen, 

Henk Sikking. De wijkraad onderhoudt contact met de gemeente door één maal per jaar te 

overleggen met een delegatie van het college van B&W, dit jaar met de wethouders Renske Helmer 

en Harriët Tiemens en Ben van Hees op 08/11/ 2016.  

Daarnaast is er samenwerking met de wijkmanager Ed van Dael, en de wijkbeheerder Rob van de 

Wetering. 

De wijkraad  heeft in 2016  7 x vergaderd. 11/01,  21/03 , 09/05, 27/06 , 26/09, 14/11. 

De vergaderingen vinden plaats in verzorgingshuis De Veste Brakkenstein aan de Driehuizerweg.  

De Openbare vergaderingen vonden plaats op 25/01 en  21/11. De laatste vergadering vond plaats in 

de net geopende wijkplaats BuuR.  

De wijkraad communiceert met de buurt middels de papieren uitnodiging voor de openbare 

vergadering. Deze wordt een week voor de datum huis aan huis verspreid. Naast de uitnodiging en 

de agenda worden daarin de relevante thema’s kort toegelicht.  Standaard ontvangen de volgende 

mensen digitaal op naam een uitnodiging: wijkmanager Ed van Dael, wijkbeheerder Rob van de 

Wetering, wijkagent Jan van Uden, namens ZZG Rik Geerling, huisarts Paul Pulles,  

De wijkraad maakt ook gebruik van de website www.Brakkenstein.nl. Er is een speciale pagina voor 

de wijkraad aangebracht. Henk Sikking is belast met de digitale communicatie en zorgt voor vulling 

van de pagina.  De agenda en het  verslag van de openbare vergadering is te vinden op de site. 

 

Financien.  

De wijkraad heeft dit jaar gewerkt met een budget van 1200 euro subsidie van de gemeente 

Nijmegen. 

De wijkraad heeft in de afgelopen jaren reserve opgebouwd om het 50 jarig jubileum (2017) te 

kunnen vieren en 2 maal een open wijkraadsvergadering te kunnen houden. 

 

Inhoud. 

De meest relevante onderwerpen die dit jaar besproken zijn in de wijkraad. 

Herinrichting Heijendaalseweg ivm nieuwbouw basisschool stichting Sint Joseph,  de vluchtelingen in 

Heumensoord, de parkeerproblematiek, mobiliteit rondom Heijendaal,  WAP (wijkaanpak 

Brakkenstein), Bestuurlijk overleg B&W, Mijnbrakkenstein.nl en Wijkblad Brakkenstein, Jongeren 

wijkraad, Voorbereiding  lustrum Wijkraad 50 jaar 2017. 

  

Herinrichting Heijendaalseweg. 

Ivm nieuwbouw basisschool stichting Sint Joseph De gemeente is in 2016 gestart met een 

“participatie traject” waarbij bewoners zouden worden betrokken bij de totstandkoming voor de 

plannen voor de herinrichting van de Heyendaalseweg. Hiervoor zijn aanwonende buurtbewoners, 
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winkeliers, wijkraad, ambtenaren, Vereniging Veilige School Brakkenstein en de schooldirectie 

uitgenodigd.  

De wijkraad heeft voorafgaand aan het traject aangegeven het belangrijk te vinden dat de 

Heyendaalseweg veilig wordt ingericht, mede gelet op het feit dat de basisschool naar de 

Heyendaalseweg zou gaan verhuizen. 

Bij de eerste bijeenkomst werd al snel duidelijk dat de gemeente werkt aan een oplossing, die niet 

leidt tot een veilige oplossing en terugvalt op een plan uit 2013. Omdat dit oorspronkelijk ontwerp 

door deskundigen als onvoldoende is beoordeeld, heeft de wijkraad ervoor gepleit dat het definitieve 

ontwerp door een onafhankelijk deskundige zou worden beoordeeld. Hierover is in 2016 diverse 

malen met ambtenaren en wethouders gesproken en uiteindelijk heeft de gemeente een externe 

partij de toetsing laten uitvoeren.  

Tijdens de bijeenkomsten werd niet open gesproken over alle feiten, omdat volgens de gemeente er 

nog geen uitspraak was van de Raad van State over de nieuwbouw van de school. Dit heeft er toe 

geleid dat de wijkraad en de Vereniging Veilige School Brakkenstein de deelname aan het overleg 

heeft opgeschort. Belangrijk argument daarbij was ook dat de gemeente het plan uit 2013 als 

uitgangspunt heeft gehanteerd en niet wilde in gaan op de inhoud van een aantal kritische 

onderzoeksrapporten bij het plan uit 2013.   

De gemeente heeft het overleg met de overige deelnemers voortgezet. Dit heeft er toe geleid dat er 

op 13 oktober 2016 een inloopavond is georganiseerd waarbij de plannen werden gepresenteerd. 

Tot onze verbazing lag opnieuw de uitwerking van 2013 op tafel met enkele kleine aanpassingen.  

Tijdens de inloopavond kregen de overige bewoners ruim de gelegenheid om hun reactie te geven en 

nieuwe suggesties op te voeren. De grootste verontwaardiging bij de bewoners was het feit dat de 

stoplichten worden weggehaald. Er is in 2016 geen definitief voorstel vastgesteld. 

Als wijkraad zijn we zwaar teleurgesteld over het gehele participatieproces, dat door de wethouder 

in de gemeenteraad is toegezegd. 

De wijkraad heeft bericht ontvangen van de stichting Sint Josephscholen dat de bouw van de 

basisschool start begin 2017. 

 

Parkeerproblematiek Brakkenstein , mobiliteit rondom Heijendaal. 

Dit jaar is opnieuw intensief overleg gevoerd tussen gemeente en de wijkraad over het resultaten 

van de parkeerdrukmeting uitgevoerd in november 2015. Op initiatief van de wijkraad is ook de 

Radboud universiteit betrokken bij het overleg.  

Een potentiële oplossing om te gaan werken met parkeervergunningen in de wijk wordt door de 

wijkraad betwijfeld, vandaar het initiatief om met alle betrokkenen het gesprek aan te gaan. Tot op 

heden heeft dit niet tot een vruchtbaar resultaat geleid. De partijen blijven in overleg om te bezien 

wat te doen.  

 

WAP (wijkaanpak Brakkenstein). 

Het programma is in januari 2016 vastgesteld en op de site van de gemeente (Ed van Dael en Rob van 

de Wetering) gezet. http://www2.nijmegen.nl/wonen/Wijken/nijmegen-

zuid/Brakkenstein/_pid/center2/_rp_center2_elementId/1_1693760 

Het programma is voor en door de wijk.  

Vluchtelingen opvang in Heumensoord. 

Sinds oktober 2015 is in Heumensoord een tijdelijke opvang voor vluchtelingen gerealiseerd. Er  zijn 

http://www2.nijmegen.nl/wonen/Wijken/nijmegen-zuid/Brakkenstein/_pid/center2/_rp_center2_elementId/1_1693760
http://www2.nijmegen.nl/wonen/Wijken/nijmegen-zuid/Brakkenstein/_pid/center2/_rp_center2_elementId/1_1693760
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3000 bewoners met namen mensen uit Eritrea, Irak, Afghanistan Zowel mannen vrouwen kinderen 

Gezinnen als alleenstaanden.  1 juni  2016 zijn alle mensen elders gehuisvest, en is het kamp 

gesloten. 

Daarna is het gebied  ontruimd en in gereedheid gebracht voor de 4 daagse lopers. 

In de periode van de opvang is met enige regelmaat op Heumensoord overleg geweest met het COA,  

de gemeente Nijmegen en Heumen en verschillende wijkraden van de omgeving om over onze 

ervaringen en de ontwikkelingen te praten. Over het algemeen heerste er  grote betrokkenheid en 

tevredenheid over de gang van zaken.  

 

Nacht van de ommetjes in Brakkenstein. 

Ook de nieuwe Nijmeegse nachtburgemeester (Angela Verkuijlen) heeft zich weer ingezet voor de 

organisatie van de nachtelijke ommetjes in Nijmegen. In totaal zijn er in 2016 een record aantal van 

16 ommetjes georganiseerd door de verschillende wijken. Ook dit jaar is in de wijk Brakkenstein weer 

een ommetje georganiseerd. Het comité bestond dit jaar uit Ron Reefman, Els Hopman, Fabienne 

Kanis en Stefan Daamen. Elke jaar bedenkt het comité  een ander thema. Dit jaar luidde het thema: 

‘Motje kieken’. Ieder jaar starten we bij Roomsch Leven en van daaruit liepen circa 70 deelnemers. 

Vanaf Roomsch Leven voerde het ommetje naar de Kanunnik Pelsstraat, BUUR, om even stil te staan 

bij de ontwikkelingen daar. Van daaruit werd de tocht vervolgt naar het bosje van Vitens, waar we 

uitvoerig werden voorgelicht over de motten en nachtvlinders. De tocht werd vanaf daar voortgezet 

onder begeleiding van de doedelzakspeler naar restaurant Vurrukkulluk waar de deelnemers weer 

getrakteerd werden op een hapje en een drankje.  Opnieuw weer een successtory, die voor herhaling 

vatbaar is.  

Bestuurlijk overleg B&W 

Het in principe jaarlijks overleg zorgt voor een verbinding  tussen wijkraad en B&W. De voor de 

wijkraad relevante thema’s worden  onder de aandacht van de wethouders gebracht.  

In 2016 is overleg geweest  op 8 november met de wijkraad en de wethouders Velthuis, Van Hees en 

Helmer, leden wijkraad Brakkenstein en Ed Van Dael ( wijkmanager).  

De onderwerpen die besproken zijn zijn oa , Wijkplaats Buur, wijkwebsite, binnenhal Rapiditas, 

wijkaanpak, parkeeroverlast en verkeer. De vraag van de wijkraad wat er gebeurt met het oude pand 

aan de Heemraadstraat als de nieuwbouw is betrokken, kon niet worden beantwoord. De gemeente 

heeft er nog geen plannen mee.  

 

Mijnbrakkenstein.nl en wijkblad Brakkenstein.  

Het wijkblad van Brakkenstein is vier keer verschenen. De bewoners van de wijk zijn erg enthousiast.  

De buurtsite Mijnnijmegenzuid.nl werd erg weinig gebruikt door de bewoners van onze wijk, o.a. 

omdat de wijkgegevens moeilijk te vinden waren. De gemeente verwacht sinds dit jaar actieve 

participatie van de wijk om in aanmerking te komen voor subsidie. Daarom is in onze wijk een 

werkgroep ingericht om de wijkwebsite in stand te houden en te verbeteren.  De subsidieaanvraag 

voor het platform is ondertekend door de voorzitter van de wijkraad en de hoofdredacteur van het 

wijkblad. De werkgroep heeft besloten een eigen Brakkensteinse site in te richten. De site  

Mijnbrakkenstein.nl is in december in de lucht gegaan. In de werkgroep zitten twee leden van de 

wijkraad, Annelies de Wildt en Henk Sikking. Een lid van de wijkraad (Henk Sikking) is actief in zowel 

de redactie van het wijkblad als in de werkgroep. De werkgroep werkt aan de hand van een plan van 

aanpak om de site te implementeren. 
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De gemeente heeft subsidie verstrekt om beide communicatiekanalen tot een succes te maken.   

Jongeren wijkraad. 

Het initiatief van Tandem heeft helaas nog niet geleid tot het installeren van een jongeren wijkraad.  

 

Voorbereiding  lustrum  Wijkraad 50 jaar 2017. 

Het initiatief is genomen om in  2017 het 50 jarig jubileum van de wijkraad te vieren. en werkgroep 

van Henk Sikking Annelies de Wildt en Toon Pelkmans  is enthousiast aan de slag gegaan. 

Behoud van groen. 

De gemeente heeft eind 2015 een kapvergunning verleend welke door de Paters Jezuieten was 

aangevraagd. De vergunning was verleend voor de kap van vier beeldbepalende bomen aan de 

Pastoor Wicherstraat. De vergunninghouders heeft dat aangevraagd om de toegang tot de te 

bouwen parkeergarage onder het Parkgebouw mogelijk te maken. De wijkaad is hierover in gesprek 

gegaan met bewoners en de gemeente. Uiteindelijk is het mogelijk gebleken om drie bomen te 

behouden. 

 


